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Proces – verbal 

 Încheiat azi vineri 11 februarie 2022 cu ocazia derulării şedinţei extraordinare 

cu convocare de ȋndatӑ a Consiliului Local Coroisânmărtin, 

Sedinţa a fost convocată la data de 9 februarie 2022 cu Dispoziţia primarului nr.17. 

De la şedinţa absenteazӑ domnii consilieri Suciu Gheorghe Iuliu, Lupșa Rodica și 

Lupșa Vasile Sorin. La ședințӑ este prezent delegatul sătesc Deneş Florin. 

Domnul primar explicӑ faptul cӑ a fost nevoit sӑ convoace de ȋndatӑ consiliul local 

ȋntucȃt  data de 14 februarie este ultima zi ȋn care se pot efectua completӑri la 

documentația privind proiectul de canalizare intițiat ȋn parteneriat cu uat Suplac și a decis 

sӑ nu lase pentru ultima zi ședința ȋntrucȃt s-a ȋntȃmplat ca platforma de ȋncӑrcare a 

documentelor sӑ se blocheze punȃnd astfel ȋn pericol completarea documentației și implicit 

conformitatea proiectului. Deasemenea domnul primar spune cӑ va trebui ales un 

președinte de ședințӑ. 

Se recurge la propuneri, domnul Moldovan Cӑlin o propune pe doamna Szekely Ana 

Maria care este votatӑ cu unanimitate de voturi președinte de ședințӑ pentru urmӑtoarele 

trei luni adoptȃndu-se HCL nr.3/2022. 

 Doamna preşedintӑ preia conducerea lucrărilor şedinţei  si supune la vot proiectul 

Odinii de zi  transmis cu 5 zile înainte de data şedinţei : 

1. Proiect de hotărâre privind alegerea președintelui de ședințӑ. 

2. Proiect de hotӑrȃre privind aprobarea modificӑrii și completӑrii  HCL 

nr.48/2021 privind aprobarea devizului general, a indicatorilor tehnico-

economici, a cererii de finantare a proiectului şi a Anexei 2.2b la normele 

metodologice privind ,, EXTINDERE RETELE DE CANALIZARE MENAJERA 

IN COMUMA COROISINMARTIN SI EXTINDERE STATIE DE EPURARE IN 

COMUNA SUPLAC, JUDETUL MURES”. 

Ordineaa de Zi este adoptată cu unanimitate de voturi. 
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In continuare secretrul dӑ citire procesului-verbal al ședinței anterioare care este 

aprobat cu unanimitate de voturi. 

Puctul 1 fiind epuizat se trece la punctul doi la care domnul primar dӑ citire 

proiectului de hotӑrȃre și explicӑ faptul cӑ printr-o adresӑ ministerul a solicitat unele 

completӑri care au fost discutate cu factorii responsabili din cadrul acestuia și cu 

proiectantul. Secretarul spune cӑ investiția ȋn forma parteneriatului cu uat-ul vecin Suplac, 

va crea unele probleme ȋn privința implementӑrii, unele documente și hotӑrȃri urmȃnd a fi 

solicitate și uat-ului partener unde cu timpul s-ar putea sӑ nu existe aceiași deschidere ȋnsӑ, 

sunt speranțe ca proiectele depuse ȋn asociere sӑ fie avantajate din punct de vedere a 

prioritӑții la finanțare. Nu sunt discuții ȋntrucȃt fiecare dintre domnii consilieri, cum au mai 

spus-o și altӑ datӑ, ȋși dorește o modernizare a comunei iar canalizarea reprezintӑ un 

deziderat major pentru urmӑtoarea perioadӑ. Doamna președintӑ supune la vot HCL 

nr.4/2022 este adoptatӑ cu unanimitate de voturi. 

Dupӑ epuizarea Ordinii de Zi domnul primar anunțӑ cӑ sӑptӑmȃna care urmeazӑ va 

convoca ședintӑ ordinarӑ pentru adoptarea bugetului local, chiar dacӑ nu a primit ȋncӑ 

trimestrialitatea unor sume, secretarul subliniind cӑ este bine sӑ se de-a posibilitatea sӑ 

participe celor care au fost prezenți la ședința extraordinarӑ, care dupa cum se stie nu este 

plӑtitӑ,  activitatea administrativӑ  avȃnd la bazӑ principiul bunei credințe.  

 Deasemenea secretarul general solicitӑ domnilor consilieri care nu i-au transmis o 

adresӑ de e-mail valida sӑ o sӑ facӑ de ȋndatӑ pentru a putea finaliza lista cu personele care 

au obligația depunerii declarațiilor de avere și interese ȋn cadrul platformei e-dai.  

Nemaifiind alte discuții domnul primar mulțumește pentru participare  iar doamna 

președintӑ declarӑ ȋnchise lucrӑrile ședinței. 

 

 

 

            

Preşedinte de şedință,                                                Contrasemnează   secretar general, 

   Szekely Ana Maria                                                                  Pop Mircea 
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